
Skolebestyrelsesmøde på Øster Snede Skole 

Onsdag d. 24. august 2022, kl. 17.00-19.30 

Vi mødes i personalerummet. Der er endnu ikke valgt elevrådsrepræsentanter. 

1. Siden sidst 

a. Brug af Chromebooks 

Hedensted Kommune fortsætter som hidtil og ser situationen på 

landsplan an. Vi skal umiddelbart ikke gøre noget, da der er taget højde 

for fx fjernelse af reklamer. 

2. Hvordan kommer vi godt i gang i den ny bestyrelse 

 Se udsendte “slides” fra mødet i Daugaard.  - Inspiration og vejledning til hele 

pkt. 2 

a. Opsamling på temadag d. 16. august 

b. Skolebestyrelsens arbejde og kompetencer 

c. Rollefordeling 

i. Forældrerepræsentanter og medarbejderrepræsentanter 

ii. Elevrepræsentanter 

iii. Suppleanter (jf. §5, stk. 2)   

iv. Ledelse 

d. Ønsker og idéer 

Det er vigtigt, at alle er en del af skolen. At alle ER med. Hvordan løfter 

vi alle - ind i skolen - sprogligt og kulturelt.  

Vigtigt at være en aktiv del af skolen - forældre og skole. Vi har brug for 

hinanden. At give vores børn en god skole.  

Kun sammen -  kan vi alene. Det gode sted at være. 

Sammenhængskraft.  

SFO’en er en vigtig del af skolen.  

Børnenes trivsel betyder alt - at man kan lære noget.  

Skabe de bedste rammer både fagligt og socialt for børnene.  

3. Indhold til fælles forældremøde d. 31. august. Skolebestyrelsesdel 

 25 min fælles for alle klasser.  

 Sole IF  

Skolebestyrelsen præsenterer sig  

 Mads afrunder med oplæg 



4. Introduktion til skolepolitik, udviklingsplan, skoleudviklingssamtale og 

skoleplan 

a. De forskellige begreber blev introduceret. Vi vender tilbage til det. Niels 

deltager som skolebestyrelsesformand i skoleudviklingssamtalen. 

5. Kort information om fraværsprogram og meddelelsesbog 

a. Vi er kommet i gang med nyt fraværssystem. Der er lidt udfordringer i 

mobildelen. Kan ikke se, det der allerede er skrevet ind ⇒ kan ikke 

redigere på dagen, hvis der er en fejl. 

b. Meddelelsesbogen skal udvikles lokalt i dette skoleår. Bestyrelsen vil 

blive en vigtig del af denne proces. 

6. Formandens årsberetning – laves i løbet af efteråret 

7. Praktiske opgaver i skolebestyrelsen 

a. Kort om skolefest (4. nov. og skolebestyrelsens rolle) 

8. Evt. 

a. Der blev spurgt ind til mobilpolitik på skolen. Mads redegjorde for de 

tidligere fastsatte principper fra foregående skolebestyrelse, hvor der 

opfordres til, at man forholder sig til det i den enkelte klasse, hvis det er 

et problem. Generelt opleves der ikke de store udfordringer, men efter 

dialog med eleverne er der enkelte klasser, der samler telefonerne ind 

om morgenen. 

9.  Punkter til næste møde 

a. Skolefest 

b. Høringssvar vedr. budget 2023 

10.  Punkter til møde i oktober 

a. Gennemgang af eksisterende principper. Hvor vil vi tage fat? 
b. Udviklingsplan og skoleudviklingssamtale 
c. Skolens budget 
d. Skolefest 

 

 

 


